
P ROTOKÓŁ  NR   XVII/2020 

 

z posiedzenia XVII/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 27 lutego 2020 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach  XVII/2020 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło15 Radnych  

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XVII/2019 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XVII/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Radny Piotr Groszkowski złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 5 tj. nadania nazwy mostowi, po 

czym przedstawił uzasadnienie do swojego wniosku. 

 

Pan Andrzej Maciejewski - Burmistrz Barczewa, kierownik GNR Pani Paulina Zalewska-Wójcik, radca 

prawny obsługujący Urząd  oraz Radni podjęli dyskusję ws. przedstawionego przez Radnego Piotra 

Groszkowskiego uzasadnienia. 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad wystąpienia Pana Andrzeja Abako- Starosty Olsztyńskiego; 

 

Wnioski złożone przez Pana Piotra Groszkowskiego i Pana Andrzeja Maciejewskiego zostały przegłosowane 

( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

W związku z brakiem innych zmian do porządku obrad został on poddany pod głosowanie; 

 

Radni Rady Miejskiej przyjęli następujący porządek obrad: 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad XVI/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi; 

6) Wystąpienie Pana Andrzeja Abako – Starosty Olsztyńskiego; 

7) Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia złożonych uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie geodezyjnym Łęgajny i części obrębu Kaplityny, 

gmina Barczewo; 

8) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu 

geodezyjnego Łęgajny i części obrębu Kaplityny; 

9) Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie Wójtowo, gmina Barczewo; 

10) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie 

Wójtowo, gmina Barczewo; 

11) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2020-2023 

dla Gminy Barczewo; 

12) Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2020 rok; 

13) Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 



nauczycieli szkół i przedszkoli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

nauczycieli w budżecie Gminy Barczewo w 2020; 

14) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu konkursu „Anioł Sukcesu w Gminie Barczewo“ 

15) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddziału Terenowego w Olsztynie; 

16) Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości (osady leśnej) na terenie Gminy Barczewo;  

17) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2020-

2031; 

18) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2020 rok; 

19) Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

20) Interpelacje i zapytania Radnych – forma pisemna;  

21) Wystąpienia Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

22) Przedstawienie planu działania CK-B na 2020r. 

23) Informacja o aktualnie prowadzonych formach promocji gminy Barczewo. 

24) Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za  2019 r. 

25) Raport z realizacji celów Strategii Rozwoju Gminy Barczewo za 2019 r. 

26) Sprawozdanie z wykorzystania funduszy sołeckich za 2019 r. 

27) Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Barczewo za 2019r. 

28) Sprawy różne i wolne wnioski; 

29) Zamknięcie obrad XVII/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Do punktu 4 

 

Radni Rady Miejskiej nie zgłosili uwag do protokołu z obrad XVI/2020 sesji Rady Miejskiej. Protokół 

został poddany pod głosowanie.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XVI/2020 sesji Rady Miejskiej. Imienny wykaz głosowania w 

załączeniu; 

 

Do punktu 5 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w temacie projektu uchwały; 

 

Radni wraz z Panią Pauliną Zalewską – Wójcik i Panem Andrzejem Maciejewski ponownie przedyskutowali 

projekt uchwały ws. nadania nazwy mostowi ( link do dyskusji: {  HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=OVAGzt7wDN0&t=62s" }  przedział czasowy: 0h:23min:20sek – 

0h:46min:00sek); 

 

Radna Halina Bronka złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji – wniosek jednogłośnie został 

przyjęty przez Radnych. 

 

Rada Miejska podjęła: 

            UCHWAŁA nr XVII(183)2020 z dnia 27 lutego 2020 roku 

       w sprawie nadania nazwy mostowi; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Wystąpienie Pana Andrzeja Abako – Starosty Olsztyńskiego w sprawie partycypacji w kosztach inwestycji 

na drodze Barczewo/Barczewko. 

 

Radni przedyskutowali przedstawione informację ( link do dyskusji: {  HYPERLINK 

https://www.youtube.com/watch?v=OVAGzt7wDN0&t=62s


"https://www.youtube.com/watch?v=OVAGzt7wDN0&t=62s" } , przedział czasowy: 0h:56min:20sek – 

1h54min:09sek); 

 

Przerwa w obradach; 

 

 

Do punktu 7 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Iwona Nobert- Ćwiek – kierownik wydziału 

Budownictwa i Inwestycji; 

 

Pani Kierownik przedstawiła uwagę, która została złożona do planu. Uwaga ta została przegłosowana i 

jednogłośnie nie uwzględniona ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr XVII(184)2020 z dnia 27 lutego 2020 roku 

 w sprawie rozstrzygnięcia złożonych uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu w obrębie geodezyjnym Łęgajny i części obrębu Kaplityny, gmina 

Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XVII(185)2020 z dnia 27 lutego 2020 roku 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu geodezyjnego Łęgajny i 

części obrębu Kaplityny; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Pani Przewodnicząca złożyła wniosek o nieodczytywanie uwag. Radni otrzymali opis uwag w materiałach 

na sesję. Wniosek został przegłosowany przez Radę i jednogłośnie przyjęty. 

 

Uwagi zostały przegłosowane – 22 uwagi po kolei ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XVII(186)2020 z dnia 27 lutego 2020 

 w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie Wójtowo, gmina Barczewo; 

  

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 10 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

https://www.youtube.com/watch?v=OVAGzt7wDN0&t=62s


UCHWAŁA nr XVII(187)2020 z dnia 27 lutego 2020  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie Wójtowo, gmina 

Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Iwona Nobert-Ćwiek – kierownik wydziału 

Budownictwa i Inwestycji; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Radni zadali pytania do przedstawionego programu i otrzymali na nie odpowiedź od Pani Kierownik Iwony 

Nobert-Ćwiek; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XVII(188)2020 z dnia 27 lutego 2020 roku 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2020-2023 dla Gminy 

Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Jarosław Złotkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych– opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XVII(189)2020 z dnia 27 lutego 2020 roku 

w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2020 rok; 

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 13 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Barbara Szałaj-Borowiec – Dyrektor Miejskiego Zespoł 

Oświaty i Zdrowia 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XVII(190)2020 z dnia 27 lutego 2020 roku 

w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i 

przedszkoli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli w 

budżecie Gminy Barczewo w 2020; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 14 

 

W temcie projektu uchwały zabrał głos Radny Adam Dowgiałło oraz Pani Aleksandra Ciechanowicz-

Osiecka; 



 

Komisja Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy – Komisja nie wydawała opinii; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XVII(191)2020 z dnia 27 lutego 2020 roku 

                      w sprawie przyjęcia regulaminu konkursu „Anioł Sukcesu w Gminie Barczewo“ 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 15 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik – kierownik wydziału GNR; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XVII(192)2020 z dnia 27 lutego 2020 roku 

w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddziału Terenowego w Olsztynie 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 16 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik – kierownik wydziału GNR; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XVII(193)2020 z dnia 27 lutego 2020 roku 

w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o zniesienie 

urzędowej nazwy miejscowości (osady leśnej) na terenie Gminy Barczewo; 

 

 

Do punktu 17 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały z pkt 17 i 18 porządku obrad przedstawiła Pani Skarbnik – Dorota 

Kondratowicz; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna do pkt 17 i 18; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XVII(194)2020 z dnia 27 lutego 2020 roku 

               w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2020-2031; 

 

Do punktu 18 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawione zostały w pkt 17 porządku obrad; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XVII(195)2020 z dnia 27  lutego 2020 

       w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2020 rok; 

 

Przerwa w obradach sesji; 

 

 



Do punktu 19 

 

Obrady opuścił Radny Adam Dowgiałło. Na Sali obecnych 14 Radnych; 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski  – 

Burmistrz Barczewa; 

 

Radni zadali pytania do sprawozdania Pana Burmistrza i otrzymali na nie odpowiedzi.  

 

 

Do punktu 20 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że w dniu dzisiejszym wpłynęły na ręce Pani 

Przewodniczącej dwie interpelacje Pani Krystyny Mańkowskiej i odczytała ich treść ( interepelacje zostaną 

opublikowane na BIP Urzędu);  

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że interpelacja i zapytanie wpłynęło w formie pisemnej i odpowiedź 

prosi aby była w formie pisemnej; 

 

Do punktu 21 

 

Brak obecnych na Sali Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

 

Do punktu 22 

 

Radni zadali pytania Panu Robertowi Tokarskiemu – Dyrektorowi Centrum Kulturalno-Bibliotecznego i 

otrzymali na nie odpowiedź. W dyskusji wziął również udział Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz 

Barczewa; 

 

Obrady sesji opuściła Radna Maria Sidor. Na Sali obecnych 13 Radnych; 

 

Radny Adam Dowgiałło powrócił na obrady sesji. Na Sali obecnych 14 Radnych; 

 

Do punktu 23 

 

Radni oraz Panowie Burmistrzowie wyrazili swoje spostrzeżenia na temat przedstawionego w materiałach 

na sesje sprawozdania, zadali Panu Dyrektorowi pytania do przedstawionego sprawozdania i otrzymali na 

nie odpowiedzi oraz złożyli podziękowania za promocję na ręce Pana Dyrektora dla pracowników CKB; 

 

Do punktu 24 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że przez omyłkę sprawozdanie do tego punktu zostało 

przekazane Radnym w dniu dzisiejszym.  

 

Pan Burmistrz poinformował, że przez zwykłe przeoczenie to sprawozdanie nie zostało przesłane. Pan 

Andrzej Maciejewski dodał, że jest na Sali obecny Dyrektor MOPS oraz Przewodniczący Komisji 

Alkoholowej i można zadać Panom pytania w temacie sprawozdania. Można to sprawozdanie przesunąć 

również na kolejną sesję.  

 

Radni przyjęli przedłożone sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; 

 

Do punktu 25 

 

Strategia została przekazana Radnym w materiałach na sesję i Radni się z tą strategią zapoznali; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że bardzo cieszy fakt ilości wykonywanych remontów 



dróg w Gminie Barczewo; 

 

Do punktu 26 

 

Radni otrzymaili sprawozdanie w materiałach na sesję i się z nim zapoznali; 

 

Brak pytań do sprawozdania; 

 

Do punktu 27 

 

Radni zadali pytania do sprawozdania Komisariatu Policji Panu Łukaszowi Goworskiemu – Zastępcy 

Komendanta Komisariatu Policji w Barczewie i otrzymali na nie odpowiedzi; 

 

Radni zadali pytania do sprawozdania Straży Miejskiej Panu Zbigniewowi Cipior – Komendantowi Straży 

Miejskiej i otrzymali na nie odpowiedzi; 

 

Sprawozdanie z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Barczewie przedstawił Pan Piotr Mostek – 

Prezes Miejsko-Gminny OSP. 

 

Do punktu 28 

 

Radny Piotr Groszkowski-  

- jak wyglądają postępy w sprawie firmy Aldesa? 

- kiedy zostanie ukończońy projekt ulicy Dębowej w Nikielkowie? 

- czy wpłynęły jakieś oferty na projekt ulicy Świerkowej i Dębowej w Nikielkowie? 

- czy można uprzątnąć lampy na terenie Barczewa z ogłoszeń umieszczanych na słupach? 

 

Treść odpowiedzi Pana Burmistrza opublikowana pod linkiem: {  HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=OVAGzt7wDN0&t=62s" }  przedział czasowy : 5h25min12sek – 

5h29min40sek. 

 

Radny Piotr Groszkowski zapytał również jaka była przyczyna pożaru przewodu kominowego w szkole w 

Barczewku oraz poruszył kwestię akcji z rozdysponowaniem odblasków, w którą zaangażowani są strażacy z 

Gminy Barczewo i informacji, która w tym celu jest zamieszczana na znakach drogowych; 

 

Treść odpowiedzi Pana Zastępcy Burmistrza opublikowana pod linkiem: {  HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=OVAGzt7wDN0&t=62s" }  przedział czasowy: 5h31min13sek – 

5h32min13sek 

 

Radny Bartosz Pontus – poprosił o ponowne zorganizowanie spotkania z Dyrektorem Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa w Olsztynie w kwestii kanalizacji do Krupolin i budynku w Odrytach. Pan Bartosz 

Pontus poprosił również Sołtysów oraz Radnych aby rozejrzeli się w swoich okręgach po drogach w celu 

stworzenia raportu z konieczności naprawy dróg. Należało by wybrać drogi, które naprawdę wymagają 

koniecznego remontu i zrobić wizje w terenie.  

 

Pan Burmistrz przekazał w odpowiedzi dla Radnego Bartosza Pontusa, że na ostatnim spotkaniu z Sołtysami 

poprosił aby Sołtysi wskazali najgrosze w swoich sołectwach drogi. Prace będą rozpoczęte jak tylko pozwoli 

na to pogoda; 

 

Radny Adam Dowgiałło podziękował Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska oraz Burmistrzom i 

pracownikom Urzędu za zasięg prac wykonywanych w związku z remontami dróg oraz za sposób naprawy 

dróg; 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w najbliższym czasie odbędzie się gala sportu i korzystając 

z okazji zaprosiła wszystkich mieszkańców na tą imprezę. Pani Aleksandra Ciechanoiwcz-Osiecka poprosiła 

Pana Burmistrza o ponowne przeanalizowanie budżetu i pilne zwołanie spotkania z Radnymi w sprawie 

https://www.youtube.com/watch?v=OVAGzt7wDN0&t=62s
https://www.youtube.com/watch?v=OVAGzt7wDN0&t=62s


dofinansowanie remontu drogi do Barczewka; 

 

Do punktu 29 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady 

XVII/2020 sesji Rady Miejskiej; 

 

 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


